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Onderwerp:  SPOED: Klacht over bestuurlijk en ambtelijk onzorgvuldig en onbehoorlijk  handelen 

inzake dossier “Verplaatsing van tuinbouwbedrijf Jonkergouw” 
 
 
Schaijk, 3 november 2023 
 
Geacht college,  
 
Wij zijn als (direct) belanghebbenden zeer geinteresseerd in het verloop van de procedure en de 
inhoud van het dossier “Verplaatsing van tuinbouwbedrijf Jonkergouw”. Met deze brief dienen wij 
een klacht in vanwege de onzorgvuldige en onbehoorlijke handelwijze door zowel uw bestuur als het 
ondersteunende ambtelijke apparaat bij het in procedure brengen van het ontwerpbestemmingsplan 
van het dossier “Verplaatsing van tuinbouwbedrijf Jonkergouw”.   
 
Deze klacht is tweeledig en behelst zowel: 

1. het verzuim om de procedure die moet leiden tot besluitvorming door uw college formeel 
correct te doorlopen, i.c. het ontbreken van burgerinbreng middels de Omgevingsdialoog 
EN 

2. het uitblijven van de opgevraagde documenten in het kader van ons Woo-verzoek.      
 
Voor beide aspecten geldt dat u door uw handelwijze de burgerinbreng in deze procedure heeft 
beperkt en belemmerd en het vertrouwen heeft beschaamd van verontruste burgers die een 
gerechtvaardigd en formeel belang in dezen hebben. 
 

1. Procedure zonder omgevingsdialoog 
Wij zijn bij diverse informatieavonden (3,4 en 11 juli 2023) die door de gemeente zijn georganiseerd 
aanwezig geweest. Daarin werd eenzijdig vanuit de gemeente onvolledig het verhaal over de plannen 
van Jonkergouw gepresenteerd. Er werd vaak gezegd dat de aantallen op het scherm nog niet 
klopten met het ontwerpbestemmingsplan dat in voorbereiding was en de overwegingen die ten 
grondslag liggen aan de verkeersontsluiting werden bijvoorbeeld ook niet verteld (ook niet na 
navraag in de zaal).  
Wij hebben wij meermaals gevraagd tijdens deze bijeenkomsten en per e-mail wanneer de 
omgevingsdialoog (ter voorbereiding op ontwerp bestemmingsplan) wordt gevoerd. Tijdens de 
bijeenkomsten werd telkens door projectleider ......................(en anderen van de gemeente 
Maashorst) verteld dat de bijeenkomsten GEEN onderdeel uitmaakten van de omgevingsdialoog en 
deze nog volgt (georganiseerd door de initiatiefnemer zelf). Daarop zijn wij blijven wachten, om op 
dat moment ons zegje te kunnen doen om tweezijdig in gesprek te gaan met elkaar.  
 
Op 21 juli 2023 hebben we per e-mail gevraagd of de uitnodiging voor de informatiebijeenkomst op 5 
september jl. een uitnodiging voor de omgevingsdialoog vanuit Jonkergouw was. Daarop hebben wij 
ontvangen per e-mail dat dit niet het geval was, maar dat het om een bedrijfsbezoek ging. Op 24 juli 
jl. hebben wij per mail gevraagd aan....................: “Weet jij wanneer de daadwerkelijke 
Omgevingsdialoog (ter voorbereiding op ontwerp bestemmingsplan) start? En heb je voor mij de 
Handreiking Omgevingsdialoog, zoals gemeente Maashorst verwacht dat deze gevoerd moet 
worden?” Op de 1e vraag over wanneer de omgevingsdialoog start hebben we nooit meer een reactie 
ontvangen helaas... Op 7 augustus 2023 kregen we de handreiking Omgevingsdialoog van uw 
medewerker ...................toegestuurd per e-mail.  
 



Tot op heden is er dus nog steeds geen formele Omgevingsdialoog gevoerd, waarin hoor en 
wederhoor wordt toegepast.  
 

2. Woo-verzoek 
In de tussentijd hebben wij, om ons op de omgevingsdialoog en het ontwerpbestemmingsplan voor 
te bereiden, een Woo-verzoek ingediend op 13 juli jl. Tijdens onze inmiddels langdurige, herhaalde 
maar vergeefse pogingen om informatie beschikbaar te krijgen, hebben wij steeds laten weten dat 
het uitblijven van de opgevraagde stukken voor ons zeer bezwaarlijk was.  
 
Wij hebben o.a. in onze nadere concretisering van ons verzoek op 28 juli jl. vermeld : “Met 
betrekking tot de Omgevingsdialoog die u benoemt in uw brief: ons belang dat hiermee samenhangt 
is dat we de stukken die we hebben opgevraagd in het Woo-verzoek, geruime tijd voorafgaand aan 
de start van de Omgevingsdialoog, willen ontvangen. Op deze manier kunnen we deze stukken goed 
bestuderen en onze input, op basis van juiste en volledige informatie, geven tijdens de 
Omgevingsdialoog. We wachten uw reactie hierover vanaf week 34 af.”  
 
In onze mail van 24 oktober jl. hebben wij wederom aangegeven:  
“Wij hebben deze informatie (op grond van het Woo-verzoek) echt op korte termijn nodig om ons te 
kunnen inlezen om onze reactie te geven op de Omgevingsdialoog en daarna de zienswijze te kunnen 
formuleren en in te dienen als het ontwerp bestemmingsplan is gepubliceerd, met een reactietijd van 
6 weken. Wij gaan ervan uit dat we de informatie minimaal 4 weken voorafgaand aan de start van de 
Omgevingsdialoog ontvangen, zodat we in alle redelijkheid de stukken kunnen lezen en ons op de 
Omgevingsdialoog kunnen voorbereiden. Dit vanuit het oogpunt van behoorlijk bestuur en 
zorgvuldigheid. Is de Omgevingsdialoog al gepland? 
Indien de Omgevingsdialoog nog even op zich laat wachten en pas plaatsvindt na 1 januari 2024, lijkt 
het me gezien de aanvraagdatum van het Woo-verzoek van 13 juli 2023 dat een uiterste datum van 1 
december 2023 voor het aanleveren van alle door ons gevraagde documenten zeer redelijk is.” 
 
Hierop hebben wij tot op heden nog geen enkele stukken ontvangen. We zijn nu bijna 4 maanden 
later!  
 
Onze pogingen om fatsoenlijk in gesprek te blijven en in te stemmen met een opschortingstermijn  
laten onverlet dat deze herhaalde verzoeken nadrukkelijk aangemerkt kunnen worden als bezwaar 
tegen het uitblijven van informatie. Vanwege de verstreken doorlooptijd, de diverse opschortingen 
en de nog steeds niet nagekomen toezeggingen overwegen wij u in gebreke te stellen. 
 
7 november a.s. -> collegebehandeling ontwerpbestemmingsplan??? 
Tot onze grote verbazing gaf .......................op 27 oktober jl. telefonisch door dat het ontwerp 
bestemmingsplan op dinsdag 7 november a.s. door uw college behandeld wordt! We konden onze 
oren niet geloven!... En we krijgen we op de valreep op donderdag 2 november 2023 per e-mail van 
..........................de bevestiging dat dit inderdaad zo is!  
Hoe kan dit dan? Waar is de omgevingsdialoog gebleven, die jullie voorstaan vanuit de Handreiking 
Omgevingsdialoog EN die toegezegd is in meerdere bijeenkomsten? Dit verkondigt ......................ook 
tijdens de bijeenkomst van 31 oktober jl. inzake de Omgevingswet.  
 
De omgevingsdialoog maakt onderdeel uit van ruimtelijke procedures van de gemeente Maashorst 
en dus moet deze echt vooraf gevoerd worden! Van de uitkomst van de omgevingsdialoog hoort een 
verslag gemaakt te worden dat ook nog teruggekoppeld moet worden naar aanwezigen (met een 
redelijke reactietermijn). Daarin zouden alle vragen moeten zijn gehoord, bestudeerd en bantwoord. 
Volgens jullie handreiking horen deze stukken daarna integraal deel uit te maken van het 
collegebesluit. Er moet dus nog het e.e.a. gebeuren voordat u toe bent aan besluitvorming over het 
in procedure brengen van het ontwerp bestemmingsplan. Of wilt u dit bestemmingsplan nog even 
snel onzorgvuldig onder de Wro in procedure brengen nu de Omgevingswet eraan komt per 1 januari 



a.s.? U heeft immers nog 8 weken de tijd om het ontwerpbestemmingsplan met een adequate 
omgevingsdialoog onder de Wro in procedure te brengen.  
 
Zeer dringend verzoek aan het college 
Uw college voldoet inzake het dossier Jonkergouw niet aan de door u zelf opgestelde vormvereisten  
i.c. een geïntegreerde besluitvorming waarin de voorgeschreven Omgevingsdialoog is meegenomen. 
 
Gelet op alle genoemde overwegingen in deze brief doen wij dan ook een zeer dringend beroep op 
uw college om de geplande besluitvorming op 7 november 2023 op te schorten en het dossier 
vooralsnog buiten behandeling te stellen in uw college. 
 
Wij verzoeken u concreet: 

1. het ontwerpbestemmingsplan voor dossier “Verplaatsing van tuinbouwbedrijf Jonkergouw” 
van de collegeagenda van dinsdag 7 november a.s. te verwijderen en het 
ontwerpbestemmingsplan niet in procedure te brengen op deze datum, maar Jonkergouw 
eerst “opdracht” te geven voor het voeren van een adequate omgevingsdialoog en deze pas 
te starten nadat wij de stukken inzake het Woo-verzoek 4 weken in ons bezit hebben, zodat 
we deze stukken goed hebben kunnen bestuderen.  

2. z.s.m. een besluit te nemen op ons Woo-verzoek met daarbij rekening houdend met een 4 
weken-termijn voor bestudering van de te ontvangen stukken als voorbereiding op de 
omgevingsdialoog en ontwerp bestemmingsplan (voor het indienen van zienswijzen). 

 
Wanneer u toch wenst over te gaan tot besluitvorming doet u dat willens en wetens in de 
wetenschap dat de grondslag tot besluitvorming afwezig is. Wij beschouwen elke vorm van 
besluitvorming in dit voorliggende incomplete dossier daarom dan ook als een vorm van onbehoorlijk 
bestuur waarop wij gepaste actie zullen ondernemen.  
 
We vernemen graag spoedig uw reactie. Dit mag uiteraard per e-mail vanwege de urgentie.  
 
Geen gehoor gegeven aan ons verzoek? 
Mocht u geen gehoor geven aan onze brief / klachten, schakelen wij de Nationale Ombudsman in. 
Ook overwegen wij de pers in te schakelen. 
 
Afschrift naar gemeenteraad 
Wij sturen een afschrift van deze brief / klacht naar uw gemeenteraad, zodat zij deze informatie ook 
tot hen krijgen.  
 
Vanwege de tijdsdruk dienen wij deze klacht nu digitaal in, met behoud van rechten en aanvullende 
ondertekening. Vóór a.s. dinsdag (7 november 2023) zal deze brief ondertekend bij uw college en in 
afschrift bij gemeenteraadsleden bezorgd zijn.  
 
Alvast bedankt.  
 
 
Namens belanghebbenden, omwonenden en bezorgde inwoners van Schaijk, Herpen en Reek. 


